

## 目 录

基于虚拟化内存隔离的 Rowhammer 攻击防护机制 .....	1
石培涛, 刘宇涛, 陈海波	
面向移动 Web 操作系统的 BLP 改进模型及应用 .....	13
朱大立, 杨 莹, 金 昊, 邵 京, 冯维淼	
静动态结合的恶意 Android 应用自动检测技术 .....	27
黄浩华, 崔展齐, 潘敏学, 王林章, 李宣东	
程序漏洞: 原因、利用与缓解——以 C 和 C++ 语言为例 .....	41
陈小全, 薛 锐	
一个自主开放的互联网根域名解析体系 .....	57
张 宇, 夏重达, 方滨兴, 张宏莉	
GuardSpark: Spark 访问控制增强机制 .....	70
宁方潇, 文 雨, 史 岗	
内存数据污染攻击和防御综述 .....	82
马梦雨, 陈李维, 孟 丹	

## Contents

Defense against Rowhammer Attack with Memory Isolation in Virtualized Environments .....	1
<i>SHI Peitao, LIU Yutao, CHEN Haibo</i>	
Research and Application of Improved BLP Model for Mobile Web Operating System .....	13
<i>ZHU Dali, YANG Ying, JIN Hao, SHAO Jing, FENG Weimiao</i>	
Automatic Malicious Android Application Detection Approach by Combining Static Analysis and Dynamic Testing .....	27
<i>HUANG Haohua, CUI Zhanqi, PAN Minxue, WANG Linzhang, LI Xuandong</i>	
Cause, Exploitation and Mitigation of Program Vulnerability—C and C++ language as an example .....	41
<i>CHEN Xiaoquan, XUE Rui</i>	
An Autonomous Open Root Resolution Architecture for Domain Name System in the Internet .....	57
<i>ZHANG Yu, XIA Zhongda, FANG Binxing, ZHANG Hongli</i>	
GuardSpark: Access Control Enforcement in Spark .....	70
<i>NING Fangxiao, WEN Yu, SHI Gang</i>	
A Survey of Memory Corruption Attack and Defense .....	82
<i>MA Mengyu, CHEN Liwei, MENG Dan</i>	